
 

 

Bestyrelsens bemærkninger til forslag om ramme for større tiltags 

vedtagelse  
 

Anbefaling 
Bestyrelsen anbefaler forslaget vedtaget 

Baggrund 
Bestyrelsen bemærker at den omtalte sag indtil 28. oktober hvor den blev behandlet af bestyrelsen, var 

under udredning. Bestyrelsen besluttede 28. oktober 2012, at mølleudvalget ikke arbejder videre med 

ideen om at bebygge arealerne omkring møllen.  

Beslutninger om at ændre formål for foreningens ejendom, kan have vidtrækkende konsekvenser, hvorfor 

det af bestyrelsen vurderes som hensigtsmæssigt at sådanne beslutninger skal ske som vedtagelse af 

generalforsamlingen som foreningens øverste myndighed. 

 

 


